



EVA diskoaren aurkezpena

Zuzendaria: Daniel De la Puente Martin

Musika: Eva Ugalde Alvarez
Piano jotzailea: Arantxa Gastesi



Beasaingo Udalai

**IGARTZAKO JAUREGIAN
2019ko martxoaren 3an, 12:00etan**

Alaia ganbera talde bat da, Madrilen egoitza duena. Bere lanaren gidalerroak soinu propioa aurkitzea eta kalitatezko programak lantzea dira, eta batez ere gaur egungo musikagileei erreparatzen die. Jatorri askotako hogei kantari baino gehiagok osatzen dute taldea.

2009ko maiatzean Voces Blancas José de Felipe (fundatzailea) izenarekin taldea aurkeztu zutenetik, Alaiak Espaniako kontzertu aretorik garratzitsuenetan kantatu du, hala nola, Auditorio Nacionalean eta Teatro Realean. Grabaketa estudioetan ere lan egin du Ispansi filmaren eta Eva Ugalderen partituraekin “El Miserere” laburmetraiaaren soinu-bandak grabatzeko. Eta berriki, goraipatutako Joaquín Pixán tenorearekin lan bat egin dute.

Cocentaniako abesbatza-lehiaketan lehenengo saria lortu du eta Ejea de los Caballerosko lehiaketan saritua izan da. Ohiz kanpoko harrera egin zioten Voices of London Festival-en eta Tolosako Nazioarteko Abesbatza lehiaketa ospetsuan ere parte hartu du.

Eva izeneko lehen diskoa argitartu berri du taldeak, Eva Ugalde musikagile donostiarri eskainita.

Alaia es un grupo de cámara con sede en Madrid cuyo Leitmotiv es la búsqueda de un sonido propio y la elaboración de programas de calidad con especial atención a compositores actuales. El grupo lo componen más de veinte cantantes de procedencias diversas.

Desde su presentación en mayo de 2009 con el nombre de Voces Blancas José de Felipe (su fundador) Alaia ha actuado en las más importantes salas de conciertos de España, desde el Auditorio Nacional hasta el Teatro Real, pasando por los estudios de grabación para registrar la banda sonora original de la película Ispansi, el corto “El Miserere”, con partitura de Eva Ugalde, o una reciente colaboración con el celebrado tenor Joaquín Pixán.

Alaia ha sido galardonada con el primer premio en el Certamen de Coros de Cocentaina y ha sido premiado en el Certamen Coral de Ejea de los Caballeros. El grupo recibió una extraordinaria acogida en Voices of London Festival y ha participado en el prestigioso Certamen Internacional de Tolosa.

El grupo acaba de sacar a la luz su primer disco, Eva, dedicado íntegramente a la compositora donostiarra Eva Ugalde.

Cielo-Zerua

The Gate of the Year (Eleanor Daley)

Kyrie-Agnus Dei (Nancy Telfer)

Miserere

Domine

Mujer-Andrea

Bi Bihotz (Junkal Guerrero)

Nana de Ángeles

Ave Maris Stella

Annabel Lee

Mari

Tierra-Lurra

Sakura

Uraren Besotik

Dzanga

Gaur Arbola